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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 

 
MJESNI ODBOR  SRDOČI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA: 024-05/24-01/22   
URBROJ: 2170-1-03-04-24-6 
 
Rijeka,  14. 6. ožujka 2024. godine 

 
 

ZAPISNIK 
S 13. SJEDNICE VMO SRDOČI 

sjednica Vijeća MO Srdoči održana je  6.3.2024. godine, s početkom u 17:00 sati u prostorijama MO 
Srdoči, Miroslava Krleže 4, u Rijeci. 

Nazočni na sjednici: 

 Robert Urek, predsjednik VMO Srdoči  

 Paulo Mulac, zamjenik predsjednika VMO Srdoči 

 Željka Matković, članica VMO Srdoči 

 Serđo Bistričić, član VMO Srdoči 

 Goran Lončar, član VMO Srdoči 

 Alenka Rogić Mandić, referentica za mjesnu samoupravu - tajnica 

 Dražen Kalanj, referent za mjesnu samoupravu – tajnik MO Zamet 
Odsutni:  
Ostali nazočni: 

 g. Savarin 

 g Rukavina 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Srdoči Robert Urek. 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno.  
 
Jednoglasno je usvojen zapisnik sa 12. sjednice Vijeća MO Srdoči. 
 

 
 
DNEVNI RED: 
 
      1.  Komunalna problematika - upiti i zahtjevi građana 
      2.  Razno 
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AD 1 
 
Predsjednik vijeća MO Srdoči Robert Urek otvara raspravu te pozdravlja g. Savarina i Rukavinu vlasnike 
poslovnih objekata na lokaciji Miroslava Krleže 3a i 3b koji predaju potpisnu listu poslovnih korisnika i  
upoznaju vijeće sa zahtjevom da im se omoguće zajednički spremnici za miješani Komunalni otpad, 
plastiku i papir koji nastaje obavljanjem gospodarske djelatnosti. Naveli su da nisu u mogućnosti prihvatiti 
individualne spremnike iz razloga što nemaju u postojećim prostorima mjesta za smještaj istih te predlažu 
da im se osiguraju zajednički spremnici sa elektronskim karticama. 
ZAKLJUČAK 
Vijeće će predložiti nadležnom upravnom odjelu i komunalnom društvu organizaciju sastanka 
Povjerenstva za smještaj spremnika i gospodarskih subjekata u pitanju radi iznalaženja 
primjerene lokacije za smještaj zajedničkih spremnika koje bi koristili navedeni subjekti. 

 
Potom se po prispjelim dopisima utvrđuje sljedeće: 

 
-U vezi sa zamolbom Rijeka plus doo u vezi rasporeda sredstava preostalih nakon provedene realizacije 
stavki (25.2, 25.5, 25.7, 25.8, 25.15, 25.41, 25.42 i 25.51) iz Plana prioriteta MO Srdoči za 2023. godinu 
koje su u nadležnosti Službe prometa u ukupnom iznosu 8.780,00 eura (s PDV-om) kao i iznijetog 
prijedloga rasporeda kao i naknadno dobivenog obrazloženja kako bi se spoznalo kako je došlo do 
promjena i koji je njihov karakter Vijeće će zatražiti dodatno pojašnjene u vezi navedenog a isto se odnosi 
na dostavu izvješća nadzornog inženjera o nepredviđenim situacijama i okolnostima koje su nastupile 
tijekom izvođenja radova uz dostavu troškovnika radova koji su izvedeni. 
 
-Vijeće je ponovno razmatralo pristiglu zamolbu MO Grbci i MO Gornji Zamet za zajedničkom sastankom 
na temu prometne problematike zapadnog dijela grada a nakon zajedničkog sastanka predstavnika 
Vijeća MO Grbci, Srdoči, Gornji Zamet i Zamet te će na tom tragu i samo uputiti prijedlog za zajednički 
sastanak navodeći kao teme značajne za MO Srdoči: prometno povezivanje Ulica Martinkovac – Ivana 
Zavidića te povezivanje  MO Srdoči sa Gradom Kastvom putem nerazvrstane ceste 233. 
 
-Vijeće je upoznato sa prijedlozima i mišljenjima na Prijedlog Izmjena i dopuna DPU dijela naselja Srdoči 
koje je uputila gđa. Paladin te će isto biti proslijeđeno nadležnom Upravnom odjelu za urbanizam. 
 
-Vijeće će u vezi odvoza otpada pored spremnika uputiti zahtjev nadležnom upravnom odjelu i 
komunalnom društvu za organiziranje redovitog odvoza nepropisno odloženog otpada pokraj 
novopostavljenih spremnika kao i redovnog čišćenja spremnika za mali otpad na području MO Srdoči. 
 
-Vijeće je upoznato s upitom postavljenim nadležnom upravnom odjelu i komunalnom društvu u odnosu 
na izradu prometnog elaborata dvosmjernog prometovanja Ulicom Tina Ujevića odnosno njegov 
završetak i dostavu vijeću. 
 
-Vijeće je upoznato sa obrazloženjem i tumačenjem razloga izmiještanja pješačkog prijelaza u Ulici Mate 
Lovraka kod TC Plodine što se desilo pri rekonstrukciji raskrižja sa Ulicom Bartola Kašića koje je 
dostavljeno od strane nadležnog komunalnog društva. 
 
-Vijeće je upoznato sa pitanjem korištenja prostora jog-boćališta u Ulici Dobriše Cesarića 24 odnosno 
njegova zaključavanja radi sprečavanja pristupa pasa i onečišćenja istog kao i sa odgovorom nadležnog 
upravnog odjela oko pitanja vlasništva (koje vlasništvo nije Grada Rijeke) te će uputiti zamolbu za 
postavu znaka zabrane pristupa psima na navedeni prostor  kao što će i kontaktirati osobe koje koriste 
boćalište radi regulacije korištenja i pristupa na isto. 
 
-Vijeće će proslijediti pristigle primjedbe na izvedene radove u Ul. G. Krkleca kod kućnog broja 4, radi 
postave fitnes sprava za vježbanje na igralištu s obzirom da je navedeno realizirano u sklopu komunalnih 
prioriteta za 2023. 
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-Vijeće je upoznato sa proslijeđenim zahtjevom za korekciju položaja prometnog znaka zabrane kretanja 
na spoju Ulica Miroslava Krlčeže i Tina Ujevića, nadležnom komunalnom društvu; 
 
- Vijeće je upoznato sa proslijeđenom zamolbom za zbrinjavanjem otpada na lokaciji Tina Ujevića 18. 
 
-Vijeće je upoznato sa proslijeđenim zahtjevom u vezi postave manjih koševa za otpad na području MO 
Srdoči 
 
- Vijeće je upoznato za izdanim nalogom za sanaciju oštećenja igrala na dječjem igralištu u Ulici 
A.B.Šimića 59 
 
- Vijeće je upoznato sa obavijesti nadležnog komunalnog društva u vezi čišćenja i pražnjenja košarica za 
sitni otpad u Ulicama Srdoči i Mate Lovraka 
 
- Vijeće je upoznato sa prijedlogom za poboljšanje pješačkih prijelaza u Ulici Miroslava Krleže u vidu 
crvene termoplastike i treptača te će isti uvrstiti u popis prijedloga Malih komunalnih akcija za 
2025.godinu. 
 
- Vijeće je upoznato sa prijedlogom za sanaciju oštećenja nogostupa u Ulici Diračje kod kbr. 122 te će 
isti proslijediti nadležnom upravnom odjelu i komunalnom društvu; 
 
- Vijeće će proslijediti zahtjev za  premještaj spremnika za staklo ostavljenog na parkirno mjesto za 
invalide u Ulici Srdoči kod kbr. 54 nadležnom komunalnom društvu; 
 
-Vijeće će proslijediti predstavku gđe. Smokvina u odnosu na orezivanje drveća i rušenje drvoreda 
nadležnom upravnom odjelu Grada Rijeka; 
 
-Vijeće je upoznato sa prijedlogom za sanacijom postojeće rasvjete i proširenjem iste na lokaciji Ulica 
Josipa Mohorića kbr. 55 te će isto proslijediti nadležnom komunalnom društvu i uvrstiti u prijedloga Malih 
komunalnih akcija za 2025.g. 
 
-Vijeće će proslijediti zahtjev za čišćenje zelenog otpada na lokaciji Ulica Srdoči kbr.47 te kod Dječjeg 
vrtića Srdoči; 
 
-Vijeće će uputiti zahtjev komunalnom redarstvu da upozori poslovne subjekte na lokaciji Ulice Miroslava 
Krleže kbr 14 i 15 da osiguraju spremnike za sitni otpad kako isti ne bi bivao ostavljen po okolnim javnim 
površinama 
 
-Vijeće će KD Autotrolej doo pismeno izraziti svoje nezadovoljstvo i neslaganje sa smanjenim brojem 
polazaka linije 2 te će zatražiti povratak na ranije postojeći i uvriježeni režim polazaka pogotovo u vršnim 
satima. 
 
-Vijeće će uputiti zahtjev nadležnom upravnom odjelu zahtjev za korekciju postavljenih betonskih branika 
na Cesti 233 iznad Dječjeg vrtića Srdoči kako bi se suzio prolaz i onemogućila obijesna vožnja po 
navedenoj prometnici koja je nerazvrstana bez uporabne dozvole i gdje vožnja neprilagođenom brzinom 
predstavlja veliku opasnost; 
 
-Vijeće će Gradu Kastvu uputiti zahtjev za dostavu informacije o statusu ceste 233 koja iz smjera Kastva 
vodi u sami centar MO Srdoči uz napomenu da je ista nerazvrstana bez uporabne dozvole te koja je 
prema mišljenju Vijeća neprihvatljiva s obzirom da centar Srdoča Dječji vrtić te Osnovnu školu izlaže 
opasnosti koje sobom nosi velika frekvencija prometa te obzirom na konfiguraciju ceste i kretanje vozila 
velikom brzinom. 
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-Vijeće će uputiti zahtjev sanitarnoj inspekciji za inspekcijskim nadzorom prostora kamionskog terminala 
u Ulici Bartola Kašića s obzirom na pojavu sitnih glodavaca uslijed neodržavanja i nečišćenja navedena 
prostora. 
 
ZAKLJUČAK: 
Vijeće je navedeno uz suglasnost primilo na znanje. 

 
AD 2 
Gđa. Matković predlaže da se zatraži održavanje sastanka sa Gradonačelnikom i nadležnim upravnim 
odjelom radi informiranja Vijeća o statusu ceste 233 čiji dio ceste je izgrađen na području MO Srdoči, ali 
nije stavljen u punu funkciju gradske prometne infrastrukture. 

 
Predsjednik vijeća Robert Urek po ovoj točci dnevnog reda podsjeća na mogućnost formiranja pododbora 
kao pomoćnih i konzultativnih tijela u radu Vijeća MO te predlaže da se razmisli o osobama koje bi bile 
voljne preuzeti funkcije predsjednika pododbora za komunalni sustav i promet te sport kako bi se isti 
odbori i osnovali te počeli sa radom. 
 
ZAKLJUČAK:  
Vijeće je navedeno primilo na znanje te se suglasilo sa predloženim. 

 
 
Sjednica je službeno završila u 19,00 sati. 
 

 

Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 
 
 

 

Zapisničar  
Dražen Kalanj 

                                                      
                                                    
 
 

Predsjednik VMO Srdoči 
Robert Urek 
      

 


